
 

Beogradski Bridž Savez 

Belgrade Bridge Association 

Београд, ул. Македонска 28/2, �: (060) 3233011 (063) 8136642 

ПИБ 103574623     матични број 17421867    ж.р. 205-80836-80  

  

Датум: 26.07.2016 

Записник са састанка УО  одржаног 26.07.2016 године у 18ч у просторијама бк Дами 

 

Присутни: 

• Божидар Катић, председник,   

• Златан Тајић, генерални секретар,  

• Борис Алтман, Ц.Звезда 

• Душан Јуришић, Дами 

• Зоран Коцић, Савски БГ, 

• Момчило Игњатовић, члан ТК 

• Милорад Радојевић, Земун 

Дневни ред: 

 

1. Календар такмичења ББС за 2016/17 год 

  

Дискусију је започео Борис Алтман, да ли ЗЕПС као такав има смисла, поготову што 

из спортског савеза постављају питање како се праве тимови из више клубова, са 

предлогом да се уместо ЗЕПС-а организује куп клубова. 

 

Миодраг Радојевић је дао предлог да се  квалификације за Трајал играју код 

ватрогасаца у Земуну, делимично или потпуно. Такмичарска комисија је дала 

предлог и да се „Гргин“ промени. 

 

Договорено је да се размисли у вези датих предлога и да ТД предложи коначну 

верзију до почетка септембра.  

 

2. Трофеј Београда и обележавање 50 година БТБК. 

 

Б. Катић је навео да ове године од Секретаријата за спорт и омладину добијамо 

таман толико пара колико кошта закуп СЦ. Такође је одлучено да се уради више 

флајера на енглеском и подњле на турнирима у иностранству. 

 

3. Предлог за председника ДК БСС. 

 

Поводом оставке Весне Даниловић на место ДК БСС нико није хтео да се прихвати 

те обавезе тако да је предожено да чланови досадашње ДК заврше започето па да се 

после тога бира нови председник. 

 

4. Прелазни рок и висина чланарине 

 

донета је одлука да се на сајту постави обавештење о року и чланарини када ИО          



БСС донесе одлуке 

 

5. Разно 
 

Тајић Златан је дао предлог да се председнику рефундира део рачуна за мобилни 

телефон јер има повећане трошкове око организације Трофеја, прикупљања      

Чланарине и функционисања Савеза. Предлог је прихваћен али треба да се одреди 

колики је реалан износ. Такође је био и предлог да организатори Трофеја не плаћају 

котизацију, на шта је одлучено да Председник одреди ко ће бити изузет од плаћања. 

  

  

  

Записник  саставио  

генерални секретар ББС 

Златан Тајић 

 

 

 

 


